
vv LENS JAARVERSLAG VAN DE ALGEMEEN SEKRETARIS 1992-1993 
 
ALGEMEEN  
Het seizoen 1992-1993 verliep voor onze vereniging op sportief gebied succesvol. LENS 1 terug in de 2e Klasse. Het niveau 
waar onze vereniging gelet op de kwaliteiten van de spelers en de organisatie binnen de klub dient te acteren. Gebleken is  
dat het presteren van het eerste een positief effect heeft op de hele vereniging. De bereidheid van de leden om zich actief  
bezig te houden met de klub is duidelijk verbeterd. Echter, de LENSer heeft de neiging om lang na te genieten van bereikte 
successen en het benadrukken van zijn individuele bijdrage daaraan. Wil de klub niet weer terugvallen naar een mindere  
periode, dan zal m.i. de bereidheid tot aktief deelnemen toch moeten toenemen. LENS is een vereniging met een bijzonder 
groot potentieel, zowel in sportief als organisatorisch opzicht.  
Positief was eveneens het succes van de KLUB VAN HONDERD. Hoewel uiteraard de prestaties van ZONDAG 1 daar niet 
los van kunnen worden gezien, is een woord van dank aan het adres van John van der Lubbe op zijn plaats. Mede door zijn 
inzet werd het aantal ruimschoots gehaald.  
Dit jaar vond ook de Nieuwjaarsreceptie weer plaats, met daaraan voorafgaand de nieuwjaarswedstrijd.Tijdens de receptie 
werd een aantal leden gehuldigd. 
De heer P. Juffermans  (70 jaar)  
Max Heerschop  (40 jaar) en  
Ton ’s-Gravendijk 
Willem v.d.Linden en  
Martin Reuver   (25 jaar).  
 
BESTUUR  
De samenstelling was:  
Cees v.d.Wilk:   voorzitter  
Wim Kouwenhoven :  secretaris  
Arthur de Groot:  penningmeester  
Frans van Dijk:   kommissaris  
Ad Coret:   kommissaris  
 
Het Bestuur heeft een moeilijk jaar achter de rug. Met name door drukke werkzaamheden van een aantal bestuursleden was 
het vaak niet mogelijk om voltallig te vergaderen en ook de contacten met de diverse kommissies vonden niet frequent 
genoeg plaats. Aangezien het Bestuur onderkent, dat een dergelijke situatie voor LENS een slechte zaak is en er in de nabije 
toekomst geen echte verbetering is te verwachten, zal het Bestuur in deze samenstelling niet verder gaan. De heren 
C.v.d.Wilk en F.van Dijk zullen op de vergadering van 13 december 1993 aftreden. Het Bestuur heeft de heren G. v.d. Kleij, J. 
v.d. Kleij en P. v.d. Steen bereid gevonden om het komende verenigingsjaar in het Bestuur zitting te nemen. Omtrent de 
taakverdeling zal op korte termijn overleg plaatsvinden, zodat er op de komende vergadering daar duidelijkheid over zal zijn. 
Over het verenigingsjaar 1994-1995 bestaat thans nog geen duidelijkheid. Er zal in de komende maanden veel formatiewerk 
moeten plaatsvinden, teneinde tot een nieuw Bestuur te komen. Voor LENS is dat m.i. van Ievensbelang.  
Vele ontwikkelingen binnen de Haagse Sportwereld zijn in volle gang. Ik wijs in deze op het Nicodroom (Zuiderpark ) en de 
ontwikkelingen bij een van onze buren t.w. VlOS .Ook de plannen van LENS (aanpassing akkommodatie en aanleg van een 
WETRA-veld) dienen tot uitvoering te worden gebracht.  
 
Kommissies  
LENS beschikt al jaren over een min of meer vaste kern van medewerkers. Gelukkig was de bezetting van de diverse 
kommissies het afgelopen jaar goed te noemen. Het grootste zorgenkindje blijft toch altijd weer de Barbezetting. Met name 
door de uitbreiding van het assortiment was het niet altijd makkelijk om leden te vinden, die bereid waren om de handen uit de 
mouwen te steken.Tevens werden wij aan het einde van het seizoen geconfronteerd met het feit dat de heer G.v.d.Steen door 
ziekte niet meer in staat was zijn werkzaamheden te verrichten. Mevrouw van den Steen, ook een belangrijke steunpilaar, 
moest derhalve ook haar werkzaamheden stoppen. Gelukkig is Gerard weer aan beterende hand. Veel dank zijn wij 
verschuldigd aan Inge en Leen v.d. Berg, die thans het bargebeuren voor hun rekening nemen en worden bijgestaan door 
veel, maar nog steeds niet voldoende, vrijwilligers.  
Voor informatie over de gebeurtenissen in de diverse afdelingen, verwijs ik naar de jaarverslagen van de kommissies.  
 
TECHNISCHE ZAKEN  
Het trainerscorps was in het seizoen 1992-93 samengesteld als volgt:  
A-selektie Zondag:  trainer: Maarten Rog  

leider: Ton ‘s-Gravendijk  
B.selektie Zondag:  trainer: Wim van Ettinger  

leider (2): Cees Bogisch  
leider (3): Jan Heins  

De heer Frans v.d. Berg fungeerde als secretaris, terwijl de verzorging in handen was van de heer L.Riemen.  
LENS 1 werd kampioen en promoveerde naar de 2e klasse. LENS 2 wist zich te handhaven in de res.2e klasse en LENS 3  
behaalde ondanks inzet en enthousiasme niet het vooraf gestelde doel. Promotie naar de res.Hoofdklasse HVB moet een jaar 
worden uitgesteld.  
Voor wat betreft samenstelling van trainers en leiders en resultaten van de Zaterdagsenioren, Jeugdafdeling en Overige 
senioren verwijs ik naar de verslagen.  
 
Financieel  
Voor het financiële verslag verwijs ik naar de toelichting van de penningmeester.  
 



AKKOMMODATIE EN TERREINEN  
In het afgelopen jaar werd er rond het derde veld een lichtinstallatie aangebracht. De trainingen van alle LENSers vinden 
thans dan ook op dit veld plaats, waarnaast wij nog in het gelukkige bezit zijn van een trainingsstrook, die slechts  
zelden te gebruiken is. Duidelijk is wel dat door deze move het tweede veld beter bespeelbaar is, wat tot gevolg heeft  
dat er meer avondwedstrijden gespeeld kunnen worden. Echter, de velden van LENS staan nog steeds zeer hoog in de top  
10 van Afkeuringen.Dit leidt vaak tot irritaties bij veel leden en begeleiding. De bespelingsgraad van onze velden is hoog te 
noemen en het onderhoud zou daar dan ook aan moeten worden aangepast. Echter mankracht en financiële middelen van de 
Gemeente zijn beperkt .Duidelijk is dat een Wetra-veld voor onze klub van groot belang is. Tevens zou een herverdeling van 
ons komplex het m.i mogelijk maken om een vierde veld aan te leggen.  
De kleedlokalen zijn aan vervanging toe. Tevens is het aantal lokalen niet meer toereikend. Met name op de zaterdag is er  
een gebrek aan voldoende kleedruimte.  
Dankzij een groep vrijwilligers zijn wij nog steeds in staat gebleven de noodzakelijke werkzaamheden uit te voeren om e.e.a. 
in een redelijke staat te houden. Echter, zonder verder iemand te kort te willen doen, de heer Piet Simoen heeft aan het einde 
van het seizoen zijn werkzaamheden moeten beëindigen. Een stille kracht, waaraan de vereniging veel dank verschuldigd is. 
Een opvolger met dergelijke capaciteiten zal moeilijk te vinden zijn  
Het klubgebouw bevindt zich nog in redelijke staat, ook niet in de minste plaats door de inzet van vrijwilligers. Het meubilair is 
echter snel aan vervanging toe. De keuken kreeg, mede door de financiële impuls van de Klub van Honderd een nieuwe 
bakwand, waardoor de verkoop van patat binnen onze vereniging een feit werd. Zelfs de grootste tegenstanders van dit 
fenomeen eten er nu lustig op los.  
Ook de akkommodatie voor de bezoekers werd verbeterd. De banken langs ons eerste veld zijn gerenoveerd, zodat men 
comfortabel de verrichtingen van LENS kan volgen.  
 
TENSLOTTE  
Rest een woord van dank uit te spreken aan alle kommissieleden, leiders, ouders, adverteerders, sponsors, medewerkers en 
iedereen die ervoor gezorgd heeft dat onze klub ook het afgelopen seizoen weer op een verantwoorde wijze kon  
functioneren. Ik hoop dat in de toekomst velen bereid blijven mee te werken aan een nog beter LENS.  
 
Wim Kouwenhoven,  
Algemeen Sekretaris, 
oktober 1993  
 
 
JAARVERSLAG SENIORENKOMMISSIE 1992-93  
 
Alqemeen  
Het (bijna) afgelopen seizoen 1992-93 is voor de seniorenkommissie (SEKO) alles bij elkaar genomen goed verlopen.  
Voor het eerst sedert lange tijd was de bezetting van de kommissie weer op peil hetgeen het werk waar de SEKO voor staat, 
de coördinatie van het reilen en zeilen van het seniorenvoetbal op LENS (met uitzondering van de zondagselectie), zeker ten 
goede gekomen.  
Organisatie 
De SEKO kende een bezetting van 6 personen, waarvan de rolverdeling als volgt was:  
An Bergenhenegouwen:  algemeen  
Jan Ham:    secretaris zaterdag  
Gerard van der Kleij:   algemeen  
Willem van der Linden:   toernooien/scheidsrechterscoördinatie  
Ben Osse:    secretaris zondag  
Jos Witting:    algemeen/toernooien  
 
Al naar gelang het onderwerp werd in wisselende samenstelling (bijna) wekelijks op de maandagavond vergaderd. De 
onderlinge samenwerking was goed.  
Na inventarisatie van het seniorenbestand per 1 juli 1992 dienden t.a.v. de indeling van elftallen enige plooien gladgestreken 
te worden, teneinde nieuw aangemelde seniorenleden en overblijvers van uit elkaar gevallen elftallen bij een nieuw elftal 
onder te kunnen brengen, hetgeen dankzij de medewerking van de elftallen uiteindelijk is gelukt.  
Op 24 augustus 1992 is een aanvoerdersbijeenkomst georganiseerd, waarin de wensen van teams en SEKO op elkaar 
werden afgestemd. Onderwerp was tevens de nieuw ingestelde verplichting van de bond dat elk elftal een eigen 
gediplomeerde scheidsrechter moet leveren. Hieraan werd voldaan door de deelname van 2 man per elftal aan een in 
september 1992 gehouden verkorte cursus.  
Dit seizoen werd uitgekomen met 2 zaterdag-, 8 zondag- en 3 zaalteams. Het achtste zondagteam, geheel bestaande uit 
spelers van Marokkaanse afkomst, meldde zich eerst in oktober aan. Het doet ons genoegen te kunnen konstateren dat zij 
zich snel bij LENS thuisvoelden en ook volgend seizoen deel blijven uitmaken van ons seniorenbestand.  
Zorgen waren en zijn er voor wat betreft de zaterdagafdeling. Door de terugloop naar twee elftallen werd de vraag 
opgeworpen in hoeverre deze afdeling in deze organisatievorm nog wel recht van bestaan heeft. Door nieuwe initiatieven 
vanuit de afdeling zelf, de verwachte aanmelding van enkele nieuwe leden en een gewijzigde organisatieopzet is de hoop 
gerechtvaardigd, dat voor komend seizoen een voor alle betrokkenen (spelers, trainer, seko en bestuur) acceptabele 
oplossing tot stand gaat komen.  
Naast de organisatie van oefen- en competitiewedstrijden stond een aantal andere activiteiten op het programma van de 
SEKO.  
Overigens bestond er dit jaar voor de senioren die niet tot een selectie behoorden gelegenheid om op donderdagavond te 
trainen. Hiervan werd door een vaste groep spelers gretig gebruik gemaakt.  



Voor het vijfde zondagelftal werd met succes een nederlaagserie om de Jan Hop-bokaal georganiseeerd. Begin volgend 
seizoen zal de bokaal aan de winnaar JAC tijdens een speciale bijeenkomst worden uitgereikt.  
Naast de deelname van enkele elftallen aan door andere verenigingen georganiseerde toernooien, kwamen ook weer eens 
eigen LENS-toernooien tot stand voor LENS 6, 7 en 8. Bij het schrijven van dit verslag is het eerste toernooi achter de rug. 
Onder prima weersomstandigheden bleek dat dergelijke toernooien wel degelijk levensvatbaar kunnen zijn, zodat zeker een 
poging zal worden gewaagd volgend seizoen dit fenomeen uit te bouwen.  
 
Sportieve resultaten 
1. Zaterdagsenioren  
De resultaten van zaterdag 1 spreken voor zich. Tot de laatste .wedstrijd moest geknokt worden om degradatie te ontlopen,  
hetgeen jammerlijk niet lukte. Uithuilen maar en opnieuw beginnen in de 2e klasse van de afdeling.  
De goede lezer van de LENSrevue weet dat zaterdag 2 het duidelijk beter deed. Een klassering in de subtop was hun deel.  
2. Zondagsenioren  
Ook de SEKO heeft dit jaar genoten van het goede seizoen van LENS 1 met de zo fel begeerde terugkeer naar de 2e klasse 
KNVB tot gevolg. LENS 2 deed het ook goed en scoorde uiteindelijk een prima derde plaats in de res. 2e klasse KNVB.  
LENS 3 onder de strenge en enthousiaste leiding van Jan Heins was een elftal bestaande uit jonge senioren en misschien 
daardoor waren de resultaten wat wisselvallig. Helaas stak het geroutineerde VUC in deze afdeling (res.1e klasse D) met kop 
en schouders boven de rest uit, waardoor voor LENS slechts een tweede plaats overbleef. Toch een mooi resultaat. Voor 
LENS 4 verliep het seizoen niet op rolletjes. Personele problemen waren daar debet aan. Aan het einde van het seizoen ging 
het wat beter, waardoor uiteindelijk een veilige vierde plaats van onderen in de res. 2e klasse D werd behaald. Één schamel 
puntje slechts kwam LENS 5 tekort voor het kampioenschap in de res. 2e klasse H. Ondanks de aanwezigheid van LENS-
topscorer Frans Disseldorp in dit elftal werd de beslissende wedstrijd tegen Quintus, de kampioen, verloren.  
In de res.4e klasse B streed LENS 6 met wisselend succes, wat een goed plaatsje in de middenmoot opleverde. Een gezellig 
seizoen was voor Gerard Duivesteijn c.s. echter minstens zo belangrijk. LENS 7, bekend van het gelijknamige journaal, 
beleefde een seizoen vol ups en downs met uiteindelijk een magere middenmootpositie in de res.4e klasse 5-I. Jammer dat 
onderlinge brandjes nog wel eens voor een mineurstemming zorgen, met als dieptepunt het niet uitspelen van een toernooi bij 
SVH. Tenslotte is LENS 8 aan de beurt voor een korte terugblik. Laat gestart in deze afdeling werden goede resultaten 
geboekt. De triomf op kampioen Quick bewijst dat het elftal mogelijkheden heeft gehad. Volgend seizoen dus op voor goud!  
3.Zaalvoetbal  
Al jaren doen de spelers die de drie LENS-teams vormen mee aan de zaalvoetbalcompetitie. Spelend op de onmogelijkste 
tijdstippen en datums wordt doorgaans toch het nodige plezier aan dit spelletje beleefd.  
LENS 1 (het team van o.a. de Schuurmannen en Mansvelden) behaalde een fraaie derde plaats en promoveerde daardoor 
naar de standaard tweede klasse. Jammer zijn de onregelmatige speelavonden en aanvangstijdstippen, waardoor soms 
problemen rond de selectietrainingen ontstaan. Voor de goede keepers onder de lezers van dit verslag is er volgend seizoen 
een plaatsje in dit team beschikbaar. U wordt met open armen bij Fred Schuurman ontvangen. LENS 2 draait ook al weer heel 
wat jaren mee. Jos Kuipers c.s. presteerden redelijk tot goed, wat een plaatsje in de subtop opleverde. Voor LENS 3 zijn het 
slechte tijden. In de laatste wedstrijd zal moeten blijken of dit elftal (boordevol routine en talent maar het kwam er weer niet uit) 
in deze klasse thuishoort. Opmerkelijk is het fraaie aantal tegengoals van exact 100 in 21 duels. Hoezo, meeverdedigen. ...? ! 
Wie keept daar. ...? !  
Tenslotte  
Alvorens vooruit te kijken naar volgend seizoen rest een woord van dank aan allen die er toe hebben bijgedragen dat het 
seizoen goed is verlopen. Dit zijn natuurlijk de spelers, trainers, leiders, supporters, tegenstanders en scheidsrechters. Maar 
ook de vele LENS-medewerkers voor en achter de schermen.  
Helaas zijn voor het komend seizoen mutaties in de SEKO te verwachten. An Bergenhenegouwen en Ben Osse hebben te 
kennen gegeven te stoppen met hun SEKO-werkzaamheden en wij zullen dus op zoek moeten gaan naar adequate 
vervangers voor deze routiniers. Met de slogan “vele handen maken licht werk” onder de arm hopen wij hierin te kunnen gaan 
voorzien.  
Er ligt een fraai oefenprogramma voor de diverse elftallen klaar. Wij hopen op totaal twee elftallen “winst”, waarvan er één 
inmiddels al zeker is.  
Dus.. allemaal prettige vakantiemaanden gewenst en tot het seizoen 1993/1994.  
 
Den Haag, 17 mei 1993, 
Wim Kouwenhoven, 
Sekretaris. 
  
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE 1992-93 
 
De Jeugdkommissie.  
Ook dit seizoen bestond de jeugdkommissie van LENS uit drie personen t.w:  
Arnold v.d. Donck, die de scheidsrechters regelde en tevens de toernooien voor zijn rekening nam. Dit laatste deed hij samen 
met  
Fred Grens, die tevens trainer was van de niet geselekteerde D-jeugd en leider van D2.  
Paul v.d.Steen deed zoals gebruikelijk het (wedstrijd)sekretariaat en was het aanspreekpunt voor de ouders van onze 
jeugdleden.  
Met zijn drieën bepaalden wij het beleid van onze jeugdafdeling en natuurlijk waren wij ook op de zaterdag aktief bezig rond 
de wedstrijden van onze jeugdafdeling. Gelukkig werden we bij deze laatste aktiviteit geholpen door een aantal medewerkers 
Zonder hun hulp zijn al deze aktiviteiten echt niet te realiseren.  
 
De elftallen.  



Voor de kompetitie schreven we in eerste instantie in met 21 teams. Dit was hetzelfde aantal waar we de vorige kompetitie 
mee geëindigd waren. Door de open dagen kwamen daar nog drie teams bij, waardoor we op een totaal van 24 jeugdteams 
kwamen. Een record van de laatste jaren. Het ziet er naar uit dat deze lijn zich doorzet want het komende seizoen starten we 
maar liefst met 26 teams.  
 
De resultaten.  
Voor de resultaten van onze teams verwijzen we weer naar de laatste LENSrevue van vorig seizoen t.w: de JONG LENS, die 
dit keer in prima samenwerking met de redaktie werd uitgegeven.  
In deze JONG LENS kwamen de leiders en de jeugdkommissie weer uitvoerig terug op de prestaties van onze jeugdteams. In 
het kort vermelden wij de belangrijkste konklusies:  
1. LENS A1 en B1 degradeerden uit resp. de regionale klasse en de B-promotieklasse. Vooral de degradatie van LENS 

B1 was echt niet nodig geweest. De begeleiding heeft het bij dit elftal echt af laten weten. Willen wij in de nabije 
toekomst onze betere spelers behouden dan zullen we z.s.m het verloren gegane terrein moeten zien te heroveren.  

2. LENS D1, E1 en F1 waren expres na lange tijd weer eens in de hoogste leeftijdspoule ingedeeld met als bedoeling 
meer weerstand te krijgen. Bij D1 is dit goed gelukt en zij behaalden een keurige vijfde plaats. Bij E1 en F1 bleken de 
meeste tegenstanders toch nog te zwak te zijn, waardoor te veel wedstrijden toch nog te gemakkelijk werden 
gewonnen. Op zich een prettige konstatering voor de toekomst.  

3. Zowel C1 als D1I plaatsten zich voor de halve finale van de C-een- en D-eencup. Helaas verloren beide teams deze 
met 1-0, zodat de finale onbereikbaar bleef. Toch een prima prestatie van deze elftallen.  

 
De trainers.  
Ook het afgelopen jaar waren weer vele trainers zeer aktief ( op de B-selektie na) bezig met onze jeugd t.w.:  
A-selektie: Peter Bos  
B-selektie: Gilbert steenwijk  
C-selektie: Fred Spa  
D-selektie: Fred v.Dijk  
E-selektie: Theo Hoefnagel  
Gedurende het seizoen hebben we meerdere keren stilgestaan bij het funktioneren van Gilbert. Achteraf gezien is het  
zonde dat we niet eerder ingegrepen hebben. Aan het eind van het seizoen besloten we om niet met hem verder te gaan. Met  
de andere trainers wilden we wel verder en met Fred ( 2x ) en Theo kwamen we ook tot een akkoord. Peter ging liever bij  
LENS de tweede seniorengroep trainen en voor hem haalden we Rolf Rombouts in huis van SV'35.  
De niet geselekteerde A- en B-jeugd werd het afgelopen seizoen getraind door Arno v.Blitterswijk en Wim Blom. De animo 
was zo groot dat we besloten om met deze groep ook twee keer in de week te gaan trainen. Piet v.Gils nam de niet 
geselekteerde C-jeugd onder handen en Fred Grens ontfermde zich over de niet geselekteerde D-jeugd. De animo was zo 
groot dat hij regelmatig met 30 spelers op het veld liep. Ook de woensdagmiddag kende een aantal trainers. Harrie ter Linden, 
Mousa Baba, Chiel Blom en Ahmed Bouali trainden de F-klassers en Hans Ruyters werd bij de niet geselekteerde E-jeugd 
geholpen door Chiel Blom en Ahmed Bouali. De extra training op maandag avond voor E- en F-jeugd werd zoals gebruikelijk 
weer gegeven door Joop Groos.  
 
Looptraining.  
Ook dit seizoen is Wim v.Ettinger weer bezig geweest om m.n bij onze C- en D-selektie aan looptraining te doen. Helaas  
blijken niet alle spelers het nut van deze trainingen in te zien hoewel goed lopen heel belangrijk is.  
 
Keeperstraining.  
De keeperstraining liep zeer goed het afgelopen seizoen. Patrick Puister nam de keepers van A1, B1, C1, C2, C3 en D1  
onder handen. Machiel v.d.Berg werkte zeer enthousiast met de keepers van D2 , D3 , D4 en E1, terwijl Menno Alting de  
keepers van E2 t/m E7 de eerste beginselen bijbracht. De keepers van A2, B2 en B3 kregen zo nu en dan extra aandacht van 
Marcel Knops.  
 
Trainersoverleg.  
Het afgelopen seizoen is er veel vergaderd tussen de trainers met als doelonderling af te stemmen over elkaars groepen en 
problemen gezamenlijk te bespreken. We kenden een drietal overlegvormen:  
1) het overleg met Maarten Rog, de trainers van A1 en B1 en de jeugdkommissie (een keer per maand ).  
2) het overleg met Peter Bos, de trainers van C1, D1 en E1 en de jeugdkommissie (een keer per 2 maanden).  
3) het overleg met de overige trainers en de jeugdkommissie (een keer per drie maanden).  
Ook het komend seizoen gaan we door met dit overleg echter in een iets andere samenstelling (samenvoegen overleg 1 en 2) 
en in een iets mindere frequentie. Ook blijft het derde overleg bestaan en zullen we twee keer per seizoen met de leiders en 
de keeperstrainers rond de tafel gaan zitten.  
 
Kadercursus.  
Peter Bos, trainer van de A-jeugd, heeft een cursus gegeven gedurende vier avonden voor het kader van onze jeugdafdeling. 
vijftien cursisten volgden deze cursus en kregen scholing in theorie maar ook in de praktijk. Er werd zeer positief op de cursus 
gereageerd en afgesproken is om volgend seizoen een vervolg er op te geven.  
 
Haagse Jeugd/ ADO-Den Haag.  
Een aantal spelers werd dit jaar uitgenodigd door de HVB om mee te spelen in een vertegenwoordigend elftal. Rutger 
Hendriks van LENS C1 haalde de laatste 16 van het elftal onder 13 jaar. Hij speelde diverse wedstrijden tegen andere KNVB-
selekties uit de omgeving. Rick Kreuler en Henk de Zeeuw zitten bij de laatste 26 voor het team onder 12 jaar en Jos Brittijn 
en Daniël Koegler haalden de laatste 26 voor het elftal onder 11 jaar. Zij speelden diverse onderlinge wedstrijden en/of 
toernooien.  



Laurence van ‘t Klooster van LENS C1 viel op bij de scouts van ADO-Den Haag. Hij trainde daar een aantal weken mee en 
speelde een paar oefenwedstrijden. Het komend seizoen gaat hij daar iedere maandagavond trainen en speelt hij op de 
dinsdagavond in het schaduwteam van 14-16 jaar. Wel blijft hij op de zaterdag bij LENS spelen en traint hij zoveel als het kan 
bij de B-selektie van LENS mee.  
Andere scouts (m.n. Sparta) proberen zelfs al E- en F-klassers van LENS te benaderen om bij Sparta te komen spelen. Tot op 
heden hebben wij dit nog kunnen verhinderen maar de druk wordt steeds groter.  
 
LENS t/m 21 jaar.  
Dit elftal heeft in de eerste helft van de kompetitie een vijftal wedstrijden gespeeld. De wedstrijd tegen ADO-Den Haag was 
zondermeer de beste wedstrijd en zeer leerzaam voor onze jonge spelers. Helaas is het vastleggen van dit soort 
tegenstanders een zeer lastige zaak maar wel iets wat wij zullen blijven proberen. In de tweede helft van de kompetitie werd  
er niet meer gespeeld met dit elftal mede door de kampioensaspiraties van LENS 1, het drukke programma rondom de HC-
cup en de geringe animo bij aantrekkelijke tegenstanders.  
 
Nevenaktiviteiten  
Ook dit seizoen werden er door de evenementenkommissie weer vele festiviteiten georganiseerd voor m.n. de jongste jeugd. 
De herfstweek, het sinterklaasfeest, de vossenjacht en de playbackshow waren weer zeer geslaagd. Moeilijk blijft het 
organiseren van iets leuks voor de A-en B-jeugd.  
 
Afsluiting seizoen.  
Alle LENS-teams zouden in principe een LENS-toernooi hebben gehad. Het internationale B1-toernooi met Pasen was echter  
niet vol te krijgen met Nederlandse teams door een te groot aanbod in de Haagse regio. Besloten werd om aan te sluiten  
bij het internationale toernooi van Eurosportring bij Westlandia. De overige thuistoernooien gingen wel door en werden een 
groot succes.  
Daarnaast sloten een aantal teams het seizoen af met een trip naar Duitsland (D1) , Limburg (D2 ,E1, E2, E3 en F1), het 
schitterende toernooi van Maarheeze (C1), of naar de landelijke voetbaldag bij PSV (C2 en D3). Ook gingen een kleine 100 D- 
E- en F-spelers nog een dag naar de Drievliet.  
 
Tot slot  
Zoals jullie hebben kunnen lezen is er weer heel veel gedaan met onze jeugd. Dit kost een te klein aantal mensen echt heel 
veel tijd en energie. Dat het niet voor niets is blijkt wel uit de sterke groei van onze jeugdafdeling. Helaas vraagt dat ook weer 
om steeds meer kader. Dit is nu het probleem en kan leiden tot een onhoudbare situatie te meer omdat er steeds meer werk 
op de schouders komt van een te klein aantal medewerkers. Daarnaast is de gebrekkige ( kwalitatief maar vooral kwantitatief) 
kleedakkomodatie een bottle-neck om nog verder uit te breiden en bovendien zou een extra veld (Wetra) geen echt 
overbodige luxe zijn. Kortom wensen genoeg waar we het komend seizoen met zijn allen maar aan moeten gaan werken. 
Rest ons nog alle medewerkers van het seizoen 1992-93 te bedanken voor hun inzet en laten we er met zijn allen voor zorgen 
dat er steeds meer medewerkers bijkomen.  
 
Namens de jeugdkommissie,  
Paul v.d.Steen,  
Jeugdsekretaris  
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